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DPr-BRM-II.0012.15.6.2023 

 

 

Protokół Nr 98/III/2023 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 28 marca 2023 r. 

posiedzenie on-line 

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  6 radnych 

obecnych   -  6 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Kamil Deptuła.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi 

nr 15, referuje radny p. Kamil Deptuła.   

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi 

nr 21, referuje radny p. Kamil Deptuła.  

4. Sprawy różne i wniesione. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 
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Przewodniczący Komisji p. Kamil Deptuła powitał obecnych on-line radnych i zaproszonych 

gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii. 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia w zmienionej 

kolejności oraz poszerzony o dwa protokoły z posiedzeń komisji: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 93 z dnia 3 stycznia 2023 r. 

3. Przyjęcie protokołu nr 95 z 2 marca 2023 r. 

4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi 

nr 21, referuje radny p. Kamil Deptuła.   

5. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi 

nr 15, referuje radny p. Kamil Deptuła.  

6. Sprawy różne i wniesione. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia.  

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 93 z dnia 3 stycznia 2023 r.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 93 z 3 stycznia 2023 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół z posiedzenia Komisji. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu nr 95 z dnia 2 marca 2023 r.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 95 z 2 marca 2023 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół z posiedzenia Komisji.  
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Ad pkt 4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

skargi nr 21, referuje radny p. Kamil Deptuła.  

 

Szanowni Państwo, w wyniku rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Łodzi, 

uchwałą z 15 marca 2023 r. Rada Miejska w Łodzi uznała skargę za bezzasadną z przyczyn 

wskazanych w uzasadnieniu do uchwały. Uchwała została przekazana skarżącej. Skarżąca 

ponowiła skargę bez wskazania nowych okoliczności w niniejszej sprawie. Zatem, zgodnie 

z  art. 239 § 1 Kodeksu postepowania administracyjnego, w przypadku gdy skarga, w wyniku 

jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi 

na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności – organ właściwy 

do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją 

w aktach sprawy – bez zawiadamiania skarżącego. Jest to tego typu sytuacja. Konsultowaliśmy 

to z panem mecenasem. 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Łodzi w sprawie skargi nr 21 z 2023. 

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Komisja omówiła i przyjęła projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi nr 21 

z 2023 – druk BRM nr 46/2023. 

 

Ad pkt 5. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

skargi nr 15, referuje radny p. Kamil Deptuła. 

 

P.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Piotr Kowalski: Pani od wielu 

lat korzysta z pomocy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łodzi. Najwyraźniej musiało 

dojść do nieporozumienia między skarżącą, a pracownicą socjalną. Nie mamy skarg na tę 

pracownicę. Trudno mi wyobrazić sobie, że jakikolwiek pracownik np. zniechęcał do tego, 

żeby wyrobić kartę przedpłaconą. Trudno też uznać, żeby jakikolwiek pracownik socjalny 
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skłaniał klienta do tego, żeby opowiadać, że nie podejmuje zatrudnienia i zniechęcał do 

podjęcia zatrudnienia. Z naszego rozeznania, z naszych rozmów z pracownicą, z analizy teczki, 

współpracy w tym zakresie nie wynika, żeby ta skarga zawierała znamiona rzeczywistości. 

Przewodniczący Komisji: Czy my powinniśmy podtrzymać stanowisko z 19 stycznia 2022 r., 

czy uznać skargę za bezzasadną? 

P.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Piotr Kowalski: My prosiliśmy, 

żeby uznać skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Komisji: Panie mecenasie, czy skargę uznajemy za bezzasadną? 

Mec. Łukasz Gajewski: Tak, panie przewodniczący, uznajemy za bezzasadną. 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Łodzi w sprawie skargi nr 15 z 2023. 

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Komisja omówiła i przyjęła projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi nr 15 

z 2023 – druk BRM nr 47/2023. 

 

Ad. Pkt 6. Sprawy różne i wniesione. 

Przewodniczący Komisji: Szanowni Państwo, mamy 5,5-letnią kadencję Rady Miejskiej, 

zgodnie ze zmienionymi przepisami ustawy o samorządzie gminnym. Zatem od 4,5 roku 

funkcjonujemy jako komisja, ponieważ te przepisy wprowadziły obowiązek powołania komisji 

skarg, wniosków i petycji. Nie muszę mówić, że jest to szczególna komisja. Do tej pory 

wszystkie skargi wpływające do Rady Miejskiej były rozparcelowywane na poszczególne 

komisje, w tym mi.in. na Komisję Rewizyjną, ale też na wszystkie komisje merytoryczne. 

Wobec tego nie było jednego centralnego punktu, w którym wszystkie skargi się „odliczały”. 

Od ponad 4 lat pracujemy w takim trybie, że wszystkie skargi trafiają do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Mówię to dlatego, że dzisiaj mamy ostatni dzień, w którym prace naszej 

komisji prowadzi pani Sylwia - sekretarz komisji, bez której komisja nie mogłaby sprawnie 
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funkcjonować. Profesjonalizm, rzetelność, wiedza i doświadczenie Pani Sekretarz 

spowodowały, że przez  te 4 lata byliśmy w stanie stworzyć, niemalże od zera, dobrze 

funkcjonującą komisję. I to komisję, której jakość pracy jest wysoko oceniana. Zaufanie 

mieszkańców jest widoczne. Widać to po ilości skarg. Nawet, jeżeli nie wszystkie skargi 

uznawaliśmy za zasadne, to w trakcie posiedzeń staramy się rozwiązać sprawy bezpośrednio z 

instytucjami miejskimi (ZLM, ZDIT).  

Serdecznie dziękuję, bez pani w tym kształcie tej komisji by nie było. 

Radny Rady Miejskiej, p. Sylwester Pawłowski: Pozwoliłem sobie dzisiaj, pomimo naszej 

zdalnej komisji, przyjść do sali obrad po to, żeby podziękować p. Sylwii za rzetelność, 

uczciwość, solidność, kulturę osobistą, takt i ciepły stosunek do ludzi, z którymi miała kontakt.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował za udział w obradach i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła Przewodniczący Komisji 

  

Joanna Łuczak Kamil Deptuła 
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